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Protokół Nr: III/2024 
z III - zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki 

odbytej w dniu 29.05.2024 r. 

 

III zwyczajna sesja Rady Miasta i Gminy Sanniki odbyła się w sali posiedzeń Urzędu 

Miasta i Gminy Sanniki, w godzinach 15.45 – 16.40 pod przewodnictwem Pana Jerzego 

Jabłońskiego – Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Sanniki.  

 

Ad.1. Po oficjalnym otwarciu obrad, Przewodniczący Rady powitał wszystkich uczestników 

posiedzenia oraz oglądających obrady za pośrednictwem transmisji internetowej. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad. Na stan 15 radnych 

obecnych 14. Nieobecny radny: Pan Rafał Mikołajczyk – nieobecność usprawiedliwiona. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.2. Do zaproponowanego porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki, 

na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki, zaproponował wprowadzenie w punkcie 

8. następujących zmian: 

− w podpunkcie 1) zmiana tytułu uchwały z „zmiany uchwały w sprawie ustalenia składu 

liczbowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Sanniki”, na 

„zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Miasta i Gminy Sanniki” 

− od podpunktu 3) przesunąć wszystkie uchwały  w kolejności o jeden, a jako podpunkt 3) 

zapisać: „zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Miasta i Gminy Sanniki”. 

 

Zaproponowany porządek obrad z uwzględnieniem ww. zmiany przyjęto jednogłośnie 

14 głosami „za” tj. zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (t. j. Dz. U. z 2024 r., poz. 609 ze zm.), bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu rady, w brzmieniu 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów z: 

I – zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 07.05.2024 r. 

II – zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 14.05.2024 r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki z działalności międzysesyjnej 

i z wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy Sanniki. 

5. Przyjęcie informacji na temat oceny zasobów pomocy społecznej na 2023 r. dla Miasta 

i Gminy Sanniki. 

6. Informacja na temat planowanych remontów w placówkach oświatowych w okresie 

wakacyjnym oraz informacja na temat organizacji roku szkolnego 2024/2025. 

7. Raport o stanie Miasta i Gminy Sanniki. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) przyjęcia rezygnacji radnego z członkostwa w  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta i Gminy Sanniki, 
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2) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Sanniki, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta i Gminy Sanniki, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Sanniki, 

5) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 2024, 

6) zmiany uchwały Nr 405/LXXXVII/2024 Rady Miasta i Gminy Sanniki z dnia 

4 kwietnia 2024 r. „w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Miasta i Gminy 

Sanniki dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Marcina w Osmolinie na zadanie pn. 

„Prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy kościele parafialnym 

pw. Św. Marcina w Osmolinie – etap I”, 

7) zmiany uchwały Nr 404/LXXXVII/2024 Rady Miasta i Gminy Sanniki z dnia 

4 kwietnia 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Miasta i Gminy 

Sanniki dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Józefa w Sannikach na zadanie pn. 

„Prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy kościele parafialnym 

pw. Św. Trójcy w Sannikach – etap I”, 

8) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostynińskiemu, 

9) przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży  

pobierających naukę na terenie Miasta i Gminy Sanniki, 

10) przyjęcia regulaminu określającego szczegółowe warunki udzielania stypendiów za 

wysokie wyniki w nauce dla uczniów uczęszczających do szkół dla których organem 

prowadzącym jest Miasto i Gmina Sanniki bez względu na miejsce zamieszkania 

w związku z realizacją „Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci 

i młodzieży pobierających naukę na terenie Miasta i Gminy Sanniki”, 

11) zmieniająca Uchwałę nr 132/XXXIV/2016 Rady Gminy Sanniki z dnia 28 listopada 

2016 r. w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Gminy Sanniki, 

12) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków OSP za uczestnictwo 

w działaniach ratowniczych lub szkoleniach. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Dyskusja. 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania. 

12. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Ad.3. Protokół z I – zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 

07.05.2024 r. przyjęto – jednogłośnie 14 głosami „za”, bez uwag.  

 

Protokół z II – zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 14.05.2024 r. 

przyjęto – jednogłośnie 14 głosami „za”, bez uwag.  

 

Ad.4. Ze sprawozdaniem Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki z działalności międzysesyjnej 

i  z wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy Sanniki każdy Radny zapoznał się 

indywidualnie. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. Uwag i pytań do 

sptrawozdania nie było.  
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Ad.5. Przewodniczący Rady przypomniał, że informacja na temat oceny zasobów pomocy 

społecznej na rok 2023 dla Miasta i Gminy Sanniki była omawiana na wspólnym posiedzeniu 

Komisji. Pani Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sannikach 

przedstawiła informację i odpowiadała na pytania Radnych na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Rady Miasta i Gminy Sanniki. 

 

Informacja na temat oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2023 dla Miasta i Gminy 

Sanniki została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za”, bez uwag.  

 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6. Informacja na temat planowanych remontów w placówkach oświatowych w okresie 

wakacyjnym oraz informacja na temat organizacji roku szkolnego 2024/2025 (Szkoła 

Podstawowa im. Fryderyka Chopina w Sannikach i Przedszkole Samorządowe w Sannikach)  

przedstawiona została na pismie. Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Fryderyka Chopina 

w Sannikach  była obecna na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miasta i Gminy Sanniki 

i odpowiadała na pytania radnych. 

 

Ad. 7. Raport o stanie Miasta i Gminy Sanniki. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Raport zgodnie z ustawą, w stosownym terminie, 

został przesłany Radnym do zapoznania. Debata nad raportem odbędzie się pod koniec 

czerwca. Do takowej debaty mają prawo zgłosić się mieszkańcy gminy.  

 

Ad. 8. Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki przypomniał, że projekty uchwał były 

omawiane i zaopiniowane w toku wspólnych obrad Komisji Rady Miasta i Gminy Sanniki. 

 

Rada Miasta i Gminy w głosowaniu jawnym podjęła następujące uchwały: 

 

1) Uchwałę Nr 16/III/2024 w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z członkostwa 

w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Sanniki 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał    

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   
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Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Szymańska Wanda Marianna X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”, bez uwag. 

 

2) Uchwałę Nr 17/III/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Sanniki 

 

Pan Przewodniczacy wyjaśnił, że Komsja będzie liczyć 4, a nie 5 członków. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał    

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Szymańska Wanda Marianna X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”, bez uwag. 

 

3) Uchwałę Nr 18/III/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Sanniki 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Idzik Małgorzata X   
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Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał    

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Szymańska Wanda Marianna X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”, bez uwag. 

 

4) Uchwałę Nr 19/III/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Sanniki 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał    

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Szymańska Wanda Marianna X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”, bez uwag. 

 

5) Uchwałę Nr 20/III/2024 zmieniającą Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 

2024 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   
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Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał    

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Szymańska Wanda Marianna X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”, bez uwag. 

 

6) Uchwałę Nr 21/III/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr 405/LXXXVII/2024 Rady 

Miasta i Gminy Sanniki z dnia 4 kwietnia 2024 r. „w sprawie udzielenia dotacji celowej 

z budżetu Miasta i Gminy Sanniki dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Marcina 

w Osmolinie na zadanie pn. „Prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

przy kościele parafialnym pw. Św. Marcina w Osmolinie – etap I” 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał    

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Szymańska Wanda Marianna X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”, bez uwag. 

 

7) Uchwałę Nr 22/III/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr 404/LXXXVII/2024 Rady 

Miasta i Gminy Sanniki z dnia 4 kwietnia 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej 

z budżetu Miasta i Gminy Sanniki dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Józefa 
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w Sannikach na zadanie pn. „Prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

przy kościele parafialnym pw. Św. Trójcy w Sannikach – etap I” 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał    

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Szymańska Wanda Marianna X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”, bez uwag. 

 

8) Uchwałę Nr 23/III/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Gostynińskiemu 
 

Pytań do projektu uchwały nie było. 
 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał    

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Szymańska Wanda Marianna X   

Winnicka Teresa X   
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Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”, bez uwag. 

 

9) Uchwałę Nr 24/III/2024 w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży  pobierających naukę na terenie Miasta i Gminy Sanniki 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał    

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Szymańska Wanda Marianna X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”, bez uwag. 

 

10) Uchwałę Nr 25/III/2024 w sprawie przyjęcia regulaminu określającego szczegółowe 

warunki udzielania stypendiów za wysokie wyniki w nauce dla uczniów uczęszczających 

do szkół dla których organem prowadzącym jest Miasto i Gmina Sanniki bez względu na 

miejsce zamieszkania w związku z realizacją „Lokalnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży pobierających naukę na terenie Miasta i Gminy Sanniki” 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał    

Molka Jarosław X   
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Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Szymańska Wanda Marianna X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”, bez uwag. 

 

11) Uchwałę Nr 26/III/2024 zmieniającą Uchwałę nr 132/XXXIV/2016 Rady Gminy Sanniki 

z dnia 28 listopada 2016 r. w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady 

Gminy Sanniki 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech   X 

Grochowski Roman   X 

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna   X 

Mikołajczyk Rafał    

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz   X 

Szymańska Wanda Marianna X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 4 głosach 

„wstrzymujących się”, bez uwag. 

 

12) Uchwałę Nr 27/III/2024 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków OSP za uczestnictwo w działaniach ratowniczych lub szkoleniach 

 

Przewodniczący Rady Miasta i Gminy wyjaśnił, że członkowie OSP nie powinni brać udziału 

w głosowaniu nad uchwałą dotyczącą ich sprawy, zatem dobrowolnie wyłączyli się 

z głosowania. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się dobrowolne 
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wyłączenie się 

z głosowania 

Bembenista Wioletta 
 

  X 

Brzozowska Kinga X    

Gładoch Wojciech    X 

Grochowski Roman    X 

Idzik Małgorzata    X 

Jabłoński Jerzy Grzegorz X    

Kowalczyk Grażyna Lucyna    X 

Mikołajczyk Rafał     

Molka Jarosław X    

Nowicki Wiesław Janusz X    

Okraska Radosław Grzegorz X    

Pawłowska Iwona Małgorzata X    

Sikora Tomasz X    

Szymańska Wanda Marianna    X 

Winnicka Teresa X    

Uchwała została podjęta 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”. 6 Radnych dobrowolnie wyłączyło się z głosowania. 

 

Podjęte uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad.9. W interpelacjach i zapytaniach: 

- Przewodniczący Rady zwrócił się do Burmistrz przypominając, że odbyły się oględziny 

ośrodka zdrowia. W związku z tym Radni proszą o zrobienie przez rzeczoznawcę wyceny 

tego ośrodka, aby mieć jakiś pogląd na sprawę. Trzeba uwzględnić istniejące tam braki, 

wartość działki, obiektu, aby mieć podstawy do negocjacji. Pan Doktor jest otwarty na 

propozycje. Ze strony Rady już dawno była zgłaszana chęć przeprowadzenia negocjacji. Pora 

sfinalizować temat, bo to otworzyłoby możliwości rozwoju placówki. Pan Doktor wstępnie 

nakreślił, jakie inwestycje mogłyby powstać i czym to by skutkowało, tj. wieloma 

pozytywnymi rzeczami w sensie jakości i ilości świadczonych usług na rzecz tych, którzy są 

pod opieką tego ośrodka. Dla gminy też otwierałoby to różne możliwości. Zatem Radni są za 

przeprowadzeniem negocjacji, ale trzeba mieć ku temu podstawy. 

 

- Radna T. Winnicka powiedziała, że w Barciku jest koło 12,6 km dróg, z czego zrobione jest 

4 km 350 m. Zapytała, czy jest jakaś szansa, żeby w niedalekiej przyszłości zrobić jakieś 

drogi w Barciku i czy będzie można wykonać łatanie tych dróg. Tam gdzie są największe 

dziury, można znaleźć kołpaki od kół samochodowych. Ponadto Pani Radna zapytała, kiedy 

będą uwałowane drogi wysypane destruktem? 

 

- Pan Przewodniczący powiedział, że w związku z remontem drogi powiatowej prowadzącej 

przez Barcik, została przerwa między remontowaną drogą, a drogą prowadzącą na Nowy 

Barcik (ok. 70 cm). Asfalt jest tam sfrezowany. Nie wiadomo do kogo ten odcinek należy, ale 

jakieś połączenie ww. dróg powinno być.  

Radna T. Winnicka poinformowała, że podobno firma wybiera się tam zrobić zjazd. Pani 

Radna nadmieniła, że na Barciku jest około 12,5 km wszystkich dróg i 4 kilometry z małym 
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haczykiem jest zrobione, a prawie 9 kilometrów jest do remontu. Barcik ma najwięcej dróg 

w gminie i mieszkańcy chcą jakoś przyzwoicie dojechać i przy przyzwoitej drodze mieszkać. 

 

- Radny W. Nowicki zawnioskował, aby na sesję poprosić Wicestarostę Gostynińskiego 

w celu przekazania bolączek odnośnie dróg, np. odnośnie ul. Topolowej, drogi na Sielce, 

drogi w kierunku Słubic. 

Pan J. Jabłoński powiedział, że w prywatnej rozmowie Pan Wicestarosta zadeklarował chęć 

przyjazdu, wręcz zapowiedział, że się tutaj zjawi. Podjęta kilka minut temu uchwała 

w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Gostynińskiemu może być taką dobrą okazją do 

spotkania. W ślad za uchwałą, zanim nastąpi przekazanie środków, będzie podpisanie umowy. 

 

- Przewodniczący Rady przypomniał, iż Wiceprzewodniczący W. Nowicki zgłaszał, że od 

mieszkańców płyną głosy dotyczące planowanej inwestycji przedłużenia ulicy Parkowej 

w stronę Mocarzewa, iż nie warto wydawać pieniędzy na taką inwestycję. Mieszkańcy nie 

znają chyba motywów i powodów tej inwestycji. Pan Przewodniczący zwrócił się do 

Burmistrza, aby to wyjaśnić oglądającym sesję. Radni są przekonani, z wielu powodów, że 

nie szkoda tych pieniędzy, ale dobrze, żeby to wybrzmiało, bo niektórych trudno przekonać, 

nie do końca są zorientowani w powodach, dla których takie inwestycje są podejmowane. 

 

Ad.10. Dyskusji nie podjęto. 

 

Ad.11. Odpowiedzi na zapytania udzielił Burmistrz. 

- Odnośnie wyceny ośrodka zdrowia, Burmistrz powiedział, że zatrudniony będzie 

rzeczoznawca, prawdopodobnie z Warszawy. Wcześniej budynek wraz z działką był 

wyceniony na ok. 800 tys. zł. Tymczasem w ostatnich latach Gmina poniosła następujące 

koszty: piec około 30 tys. zł, parking około 100 tys. zł, dach około 300 tys. zł. Gmina  nawet 

nie wycofałaby pieniędzy za te drobne roboty tam wykonane. Ponadto jest to centrum 

miejscowości gminnej, w odległości trzech czy czterech metrów od Urzędu Miasta i Gminy. 

Działkę, nieruchomość sprzedaje się raz w życiu i koniec. Będzie robiona wycena, ale jeśli 

będzie niesatysfakcjonująca, to zdaniem Burmistrza najlepiej będzie zaproponować cenę 

własną, a nie cenę, która będzie wynikać z operatu szacunkowego. Burmistrz stwierdził, że 

zdaje sobie sprawę, iż jest to stary budynek i wymaga remontu, ale w nim się zarabia. 

Budynek ma swoją wartość i tę wartość trzeba z tego obiektu uzyskać po to, żeby później 

wykonać inwestycje dla mieszkańców. Jeżeli cena będzie taka jak ostatnio, to Burmistrz 

absolutnie nie zgadza się na sprzedaż. 

Pan Przewodniczący powiedział, że wycena nie będzie przesądzała w sposób ostateczny 

o decyzji Radnych, ale będzie stanowiła punkt wyjścia do negocjacji i dyskusji. 

Pan Burmistrz powiedział, że sprzedaż budynku i wydatkowanie środkow powinny odbyć się 

w tym samym czasie, żeby na tym nie stracić. 

 

- Odnośnie dróg w Barciku, to będą robione tak, jak wszędzie. Pan Burmistrz przypomniał, że 

w ubiegłej kadencji, w pierwszej kolejności, została wykonana cienkim asfaltem droga 

w Barciku, bo była w najgorszym stanie. Ponadto jeszcze 15 kilometrów takich dróg jest nie 

przykrytych asfaltem, więc trzeba cierpliwie czekać na swoją kolej. Burmistrz zaznaczył, że 

nie jest tak, iż wszystko robimy w jednym miejscu, a potem przenosimy się w inne miejsce. 

Staramy się robić to uczciwie i sprawiedliwie. Zaplanowana jest do wykonana droga 
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wykonana cienkim asfaltem biegnąca w kierunku Czermna. Jest ona zawarta w pakiecie dróg, 

na które został złożony wniosek do Samorządu Województwa Mazowieckiego. Czekamy na 

odpowiedź odnośnie złożonego wniosku. Wykonawca jest już wyłoniony. Ustaliliśmy, że 

asfaltowanie będzie wykonane na wszystkich tych drogach, które wykonane były cienkim 

asfaltem, aby tego nie zmarnować. A w kolejnych działaniach przystąpimy do asfaltowania 

dróg, które były już wcześniej wykonane. Są to głównie drogi z czasów PRL-u, sprzed 

kilkudziesięciu lat. W jakiej kolejności to się stanie i jak to będzie robione, trudno 

powiedzieć. 

- Drogi wykonane z destruktu planowane są do utwardzania walcem w lipcu albo w sierpniu, 

czyli wtedy, kiedy ta masa będzie najbardziej rozgrzana.  

 

- Odnośnie połączenia zjazdu z drogi powiatowej na drogę gminną, Burmistrz stwierdził, że 

dziwne jest, iż nie było to zrobione od razu. Nie wiadomo, czy był wykonany odbiór tej drogi, 

czy nie. Trzeba interweniować w Starostwie i Gmina to uczyni. 

 

- W temacie budowa drogi do Mocarzewa, Pan Burmistrz stwierdził, że ciężko to 

komentować. Takie opinie świadczą chyba o dobrostanie naszej gminy. Większość z nas albo 

wszyscy, wiemy, że powstaje tam coś wyjątkowego. W Mocarzewie powstaje Dom Mocarzy, 

który jest przeznaczony dla wychowanków ośrodka w Mocarzewie. Koło tego budynku nie 

ma w ogóle drogi. Wylany tam asfalt położony jest na działce leśnej i działce prywatnej 

osoby. Budynek, który jest niezwykle potrzebny, nie ma dostępu do drogi publicznej, więc 

nigdy nie uzyskałby pozwolenia na użytkowanie. Zatem Gmina postanowiła temu zaradzić 

i zgodziła się na wybudowanie drogi. Trzeba zastosować tu zapisy specustawy. Należy 

wywłaszczyć właścicieli, zaprojektować drogę i docelowo ją tam wybudować. Przebywał tu 

jeden z posłów i żywotnie zainteresował się tym obiektem. Zostało temu Panu wyjaśnione, że 

bez drogi ten budynek nie będzie funkcjonował i że powinniśmy pomyśleć najpierw 

o budowie drogi, a nie o budowaniu tego obiektu. Wspomniany Pan podjął starania i dzięki 

temu uzyskaliśmy dofinansowanie na budowę tej drogi (5 mln zł). Koszty po stronie Gminy 

wyniosą 200 tys. zł, czyli droga dofinansowana będzie prawie w 100%. Pan Burmistrz 

powiedział, że chciałby, aby pytania typu „czy powinniśmy to budować”, przestały się 

pojawiać w przestrzeni publicznej, bo nawet nie wiadomo jak na nie odpowiadać. Sytuacja 

jest podobna, jak w przypadku, kiedy czynione były starania, żeby wyremontować pałac 

w Sannikach. Udało się wtedy pozyskać ok. 20 mln zł. Wówczas niektóre osoby wpadały na 

takie pomysły, żeby komentować, ile dróg można by było za to wybudować. Problem polega 

na tym, że te pieniądze, zarówno na pałac, jak i teraz, na tę drogę, są na określony cel. W tej 

chwili Gmina przymierza się do remontu budynku Urzędu Miasta i Gminy. Do tej pory nie 

był robiony, bo trzeba by było wydać na to pieniądze z budżetu Gminy. Wszystkie pieniądze 

szły na inwestycje dla mieszkańców. Wszystko co mamy w budżecie było pomnażanie 

poprzez pisanie wniosków. W tej chwili jest możliwość złożenia wniosku również na budynek 

Urzędu Gminy i zostało to zrobione. Czy się uda? Trudno powiedzieć, ale za te pieniądze też 

się nie da zrobić nic innego, niż wskazany cel. 

- Następnie powrócono do tematu dróg w Barciku. Radna T. Winnicka powiedziała, że mowa 

była o drodze powiatowej w stronę Czermna, a chodzi o drogę w stronę Przemysłowa. Jest to 

odcinek o długości 800 m. 
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Burmistrz powiedział, że na terenie gminy jest jeszcze kilka dróg całkowicie 

nieutwardzonych. Przy tych drogach również mieszkają ludzie. Gmina starała się robić drogi 

w miarę ich ważności, w kolejności od dróg, przy których jest najwięcej zabudowań, do tych 

przy których jest najmniej zabudowań. Dobiega to już końca, ale drogi gruntowe nadal 

istnieją. Jest jeszcze kilka takich dróg i trzeba wspólnie podjąć decyzję, czy robimy te drogi, 

czy zaczynamy remontować te, które są już kilkadziesiąt lat wyasfaltowe i da się po nich 

jeździć, da się po nich chodzić suchą stopą, ale są w trochę gorszym stanie, mają dziury, czy 

robimy te drogi, na którzy jeszcze nie mają nic. Pan Burmistrz poprosił o powściągliwość 

w ciągnięciu inwestycji w stronę swojego sołectwa, miejscowości. Trzeba podejmować 

decyzje dotyczące wszystkich mieszkańców, a nie tylko swoich wyborców. Trzeba uczciwie 

i sprawiedliwie dzielić pieniądze, bo jest ich za mało. 

 

- Radna G. Kowalczyk wspomniała o drodze dojazdowej do pól w Wólce, która ma taką 

szerokość, że się ledwo mieści samochód, żeby przejechać, ponieważ po jednej stronie jest 

wysypana kamionka, a po drugiej jest podorana. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że jedyne co Gmina może zrobić w tej sytuacji, to wziąć 

geodetę, zapłacić i wytyczyć granice drogi. Inaczej tego się nie da zrobić. Gmina na własną 

rękę nie może odzyskiwać ziemi. 

 

- Radny W. Nowicki zwrócił uwagę, że drzewa przy ul. Topolowej wymagają pielęgnacji 

i jeśli trafiłyby się jakieś środki, jakiś fundusz na podczyszczanie drzew, to trzeba o tym 

pamiętać. Wiadomo, że są to pomniki przyrody, ale bez przycięcia czubków i bez 

prześwietlenia koron, będzie tragedia. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że pracownicy pracują nad pozyskaniem dofinansowania na 

takie działania.  

 

- Pan Burmistrz odnośnie studni w Staropolu poinformował, że procedura trwa od wielu 

miesięcy, natomiast w tej chwili dobiega do końca załatwianie spraw formalnych. Jest szansa, 

że wkrótce Gmina stanie się właścicielem działki i tym samym będzie mogła legalnie, 

oficjalnie wydatkować środki na ten cel, które są zabezpieczone w budżecie Miasta i Gminy. 

W przypadku, gdyby okazało się, że wcześniej w sądzie zapadnie decyzja na temat 

zasiedzenia przez Gminę tej działki, to Gmina ruszy bezzwłocznie z inwestycją. 

- Burmistrz zakomunikował, że na wszystkie jednostki, które jeszcze nie miały fotowoltaiki, 

zostały złożone wnioski do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. Pan Burmistrz 

ma nadzieję na dofinansowanie tych inwestycji. Tym samym Gmina uzyskałaby oszczędności 

polegające na tym, że nie będzie wydatkować środków na energię elektryczną, czy też na 

ogrzewanie, bo kolejnym etapem będzie wykonanie pompy ciepła. 

- Pan Burmistrz poinformował również, że Gmina będzie chciała złożyć wniosek 

o dofinansowanie z UE na budynek Przedszkola Samorządowego w Sannikach i budynek 

OSP w Brzezi. Burmistrz przypomniał, że wiele lat temu, były wykonane remonty części 

budynków remiz OSP na terenie naszej gminy. Brzezia i Wólka nie zostały objęte tymi 

wnioskami. Nie zostały wykonane remonty. Drobnymi krokami, z pozyskiwaniem środków z 

zewnątrz, remontowana jest Wólka. Obecnie Gmina chce zrobić też budynek w Brzezi. 

Polegałoby to na dociepleniu budynku, wymianie okien i drzwi, założeniu instalacji 
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fotowoltaicznej i pompy ciepła. Celem jest aby we wszystkich budynkach użyteczności 

publicznej, tutaj głównie chodzi o świetlice, o remizy OSP, całym rokiem była utrzymywana 

w pomieszczeniach temperatura powyżej zera. Wszędzie robione były remonty, a w związku 

z tym, że przez większość czasu w zimie, na jesieni, budynki stoją puste, to wszystko, co 

zostało zrobione niszczeje. 

- Radny W. Nowicki zapytał, czy będzie rozważana sprzedaż budynków w Brzezi. 

Burmistrz odpowiedział, że tak. 

 

- Pan Burmistrz zaprosił wszystkich chętnych na zebrania wiejskie dotyczące wyborów 

sołtysów. 

 

Ad.12. W punkcie Sprawy różne, wolne wnioski i informacje: 

- Radny T. Sikora poprosił, aby zwrócić uwagę na mostek, który znajduje się na drodze 

gminnej od Sielc do Słubic, bo tam jest przepływ wody. I w tej chwili zaczyna to się 

rozjeżdżać. Prawa strona barierki jest pochylona i beton zaczyna się już odłączać od 

pozostałej części. Jest to tam, gdzie asfalt robiony był kilkanaście lat temu. Ponadto Pan 

Radny powiedział, że znajduje się tam znak pierwszeństwa. Były tam podcinane krzaki, ale 

nie na tyle dobrze, żeby znak był dobrze widoczny. Poprosił o skierowanie tam jednostki 

w celu podcięcia tych krzaków. 

 

Więcej spraw nie podjęto.  

 

Ad.13. Po zrealizowaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki 

podziękował wszystkim za udział w sesji i oficjalnie zakończył obrady. 

Szczegółowy zapis ww. sesji przedstawia  nagranie wideo zamieszczone na stornie 

internetowej Urzędu Miasta i Gminy Sanniki zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym. 

 

Protokolant: J. Ambroży-Sitkiewicz      Przewodniczący 

     Rady Miasta i Gminy Sanniki 

 

   Jerzy Jabłoński 


